



瑞太福科技股份有限公司

Real Times Focus Technology Corp.,

不使用 SVHC 高關注物質聲明書

**Declaration of Non-Use of The REACH Substances**

Since June 2007, European Chemicals Agency (“ECHA”) has announced various kinds of chemicals which have to be controlled and monitored (“SVHC”), with the intent to urge the development of substitutes for the harmful chemicals and thereby protect the environment and human health.

因應歐盟法規條款的發佈及環境保護政策，並維護使用人的健康，歐盟化學品管理署(ECHA)自 2007 年 6 月至今公告多種須控管的化學物質(“高關注物質”)；旨在促進有害物質替代品的開發，進而保護環境與人類健康。

The purpose of this statement is to explain that the raw materials, processes and products (circuit boards) of the products delivered by our company are regulated in accordance with the requirements of SVHC. The Candidate List for Substances of Very High Concern is based on the European Chemicals Agency (ECHA) on June 14, 2023, adding two SVHCs to the Candidate List, and the total number has now increased to 235. Sampling test results of finished products, none of these four new substances were detected. In addition to renewing the changes of the European Chemicals Agency (ECHA) at any time, our company will also closely monitor the content changes of this substance to meet the requirements of ECHA.

本聲明旨在說明本公司所交付產品之原料、製程以及產品(電路板)，皆依據 SVHC 之要求進行管制。歐洲化學總署(ECHA)於 2023 年 6 月 14 日，又新增 2 項高度關注物質 (SVHC) 至候選清單 (Candidate List)，目前總數增加到 235 項。成品送樣檢測結果，此項新增物質未檢出。本公司除了對歐盟化學品管理署(ECHA)的異動隨時進行更新作業外，亦會針對此項物質進行嚴密監控其含量變化，以符合 ECHA 的要求。

No.	Materials	EC No.	CAS No.	納入原由	可能應用
1	4,4'-二氯二苯基砜 (bis(4-chlorophenyl) sulphone)	201-247-9	80-07-9	vPvB (Article 57e)	用於製造化學品、塑膠材料及橡膠材料。
2	(2,4,6-三甲基苯甲酰基)二苯基氧化磷 Diphenyl(2,4,6-trimethylbenzoyl)phosphine oxide)	278-355-8	75980-60-8	Toxic for reproduction (Article 57c)	主要用於油墨和碳粉、塗料產品、光化學製品、聚合物、黏著劑及密封劑等。

Supplier Full Name/公司名稱： Real Times Focus Technology Corp.,

瑞太福科技股份有限公司

Address / 地址： No.33, Jingjian 3<sup>rd</sup> Rd., Guanyin Dist., Taoyuan City 328, Taiwan  
桃園市觀音區經建三路 33 號

Date of Signature/簽署日期: Max LEE / 2023-07-18